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JAARVERSLAG 2017. 
 
Ook in het afgelopen jaar 2017 hebben we als dorpsraad ons ingezet om de belangen van de 
inwoners van Burgerbrug en de buurtschappen Burgervlotbrug en Zijpersluis zo goed mogelijk te 
behartigen. Hierbij is een goede samenwerking en afstemming met de gemeentelijke diensten van 
groot belang. 
In 2017 is dat goed verlopen waarbij opgemerkt dat er weinig complexe zaken aan de orde zijn 
geweest. Behalve dan de laatste paar maanden, omdat de vlotbrug wel de nodige aandacht heeft 
gevraagd. 
 
In ons dorp is er sprake van een goede sociale samenhang. Er is een actief verenigingsleven en de 
school is ook hierin een belangrijke factor. De Oldskoel is dit jaar na veel zelfwerkzaamheid bijzonder 
opgeknapt en geopend. Hier wordt regelmatig iets georganiseerd en iedere vrijdag kan men hier 
koffie komen drinken. De Herboren Toren heeft dit jaar een prima cultureel programma weten 
samen te stellen. De carnavalsvereniging, de ijsclub, toneelvereniging, harddraverijvereniging en nog 
een aantal kleine verenigingen organiseren regelmatig activiteiten. Waar mogelijk steunen we als 
dorpsraad deze activiteiten door mankracht en/of aandacht in de Brugpraat en op de website. 
 
Samenstelling dorpsraad 
Ondanks de goede samenhang van ons dorp valt het niet mee om nieuwe leden voor de dorpsraad te 
vinden. Dit geldt overigens voor meerdere verenigingen. Bestuursfuncties zijn over het algemeen 
moeilijk in te vullen. Wij hebben echter dit jaar één nieuw lid mogen verwelkomen. Het secretariaat 
is dit jaar intern overgedragen, waardoor de vorige secretaris na vele jaren eindelijk terug kon 
treden. De dorpsraad is nog altijd op zoek naar een lid die bij voorkeur van het Zwanenplein 
afkomstig is. 
 
Vergaderingen 
In het jaarlijkse vergaderschema werden acht vergaderingen gepland plus een jaarvergadering voor 
alle inwoners van Burgerbrug en omgeving. We vergaderen in de Herboren Toren waar we op 27 
november ook de jaarvergadering organiseren. Op deze jaarvergadering zal de vlotbrug centraal 
staan. Zowel de huidige stremming als de mogelijkheid voor een vaste oeververbinding. Ook wordt er 
verslag gedaan van het veldbezoek door de gemeente. 
 
Brugpraat 
Het dorpsblad wordt vier maal per jaar uitgebracht. In 2016 is besloten om een abonnementen 
systeem in te voeren.  Deze bedraagt € 5,- per jaar. Degene die het blad willen ontvangen kunnen dit 
bedrag betalen tijdens de jaarmarkt bij de stand van de Dorpsraad. In de Brugpraat, op de website en 
op Nextdoor wordt een oproep gedaan aan de mensen die het blad wel willen ontvangen maar nog 
niet hebben betaald. De animo voor een betaald dorpsblad is best heel groot. Meer dan de helft van 
de inwoners ontvangen nu het blad. Op deze manier kan het blad blijven bestaan en worden de 
gemaakte kosten gedekt. 
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Belangrijke onderwerpen 
 
Dorpsbezoek college gemeente Schagen: 
Op 27 maart heeft er een dorpsbezoek plaatsgevonden door het collega van de gemeente Schagen, 
waarbij de burgermeester, een aantal wethouders en twee medewerkers aanwezig waren. Twee 
dorpsraadsleden (Willy en Dick) hebben voor deze bijeenkomst een presentatie gemaakt over 
Burgerbrug met als hoofdthema’s: “Wonen, Werken en Welzijn” waarbij werd uitgegaan van de 
volgende stelling:  “Geen heden zonder verleden”.  Er werd kort ingegaan op het ontstaan van de 
polder Zijpe, de dorpen, het kanaal en de bijbehorende vlotbruggen. Het leven en werken door de 
eeuwen heen in het dorp en de problemen die we zo nu en dan in de huidige tijd ervaren, door hoe 
het dorp eruit ziet zoals het er nu uitziet.    
Het college was zeer verrast de uitgebreide en goed in elkaar gezette presentatie. Vervolgens is er 
een ronde gelopen door het dorp. 
 
Onderzoek vaste oeververbinding: 
Op 11 april heeft er een bijeenkomst plaats gevonden in de Herboren Toren over het onderzoek naar 
de mogelijkheid voor een vaste oeververbinding. Aanwezig hierbij waren vertegenwoordigers van de 
gemeente Schagen, Provincie, LTO, OFS, Ondernemersvereniging Zuid Zijpe, verkeerswerkgroep 
Burgerbrug, Cumula, Hoogheemraadschap, Royal Has Koning, EVO en Dorpsraad. 
Royal Has Koning heeft in opdracht van de Provincie onderzoek gedaan naar de haalbaarheid en 
mogelijkheden voor een vaste oeververbinding. Korte conclusie was toen dat het financieel niet 
haalbaar was om de vaste oeververbinding te realiseren. Zij kregen na deze bijeenkomst nogmaals de 
opdracht tot een uitgebreider onderzoek met als uitgangspunt om de vaste oeververbinding uit te 
voeren aan de zuid zijde van Burgervlotbrug en een wegaansluiting nabij de drempel bij Fa. Rotteveel 
aan de Burgerweg. Een vervolg afspraak over de uitkomst hiervan werd gepland in september, maar 
deze kwam er niet. Vervolgens moesten we via de media vernemen dat de provincie niet verder 
wilde met het plan voor de vaste oeverbinding. De gemeente Schagen legt zich niet neer bij dit 
besluit en onder aanvoering van wethouder Jelle Beemsterboer wordt er op dit moment verder 
gelobbyd voor de vaste oeververbinding. Inmiddels is er ook een petitie uitgezet op particulier 
initiatief, waar een ieder zijn handtekening kan zetten voor de vaste oeververbinding. 
Op 17 november is er alsnog een bijeenkomst gepland met dezelfde steakholders die ook op 11 april 
aanwezig waren. 
 
Glasvezel: 
De gemeente Schagen wenst nog steeds dat er glasvezel wordt aangelegd in de gemeente. Door het 
lage aantal aanmeldingen is het zeer de vraag of het er daadwerkelijk gaat komen. Afgelopen jaar is 
er in diverse buitengebieden actief gelobbyd door verenigingen om het percentage aanmeldingen te 
verhogen. Ook in Burgerbrug is hiervoor een actieve actie opgezet door de leden van de 
Carnavalsvereniging en de Toneelvereniging. Grote pluim voor deze inzet. Het aantal aanmeldingen 
in Burgerbrug en omgeving is hiermee ruim boven de 40% gekomen. 
 
Woningbouw: 
Van de twee kavel s van de gemeente bij de school is er inmiddels één verkocht. Hier wordt op dit 
moment gebouwd. Van de twee kavels van familie van Schie aan de Grote Sloot is er ook één kavel 
verkocht. Ook in het grotere plan waar dertien kavels zijn, is een groot aantal inmiddels verkocht. Na 
de oproep aan de inwoners om een naam  te bedenken voor dit plan is, in overleg met de familie van 
Schie, door de gemeente de naam “Welgelegen” toegekend. 
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Verkeer: 
De verkeerswerkgroep heeft na de jaarvergadering van vorig jaar een plan opgesteld met punten die 
zij graag aangepast zien. Dit plan is ingediend bij de gemeente. Voor het eind van dit jaar wordt er 
een afspraak ingepland om het verkeersplan en de fasering van de uitvoering te bespreken. 
 
Oldskoel: 
Oldskoel is afgelopen voorjaar geopend. Het is een persoonlijk initiatief geweest en er is door een 
groep vrijwilligers flink geklust. Iedere vrijdag  kun je er koffie drinken en is er eenmaal per maand 
een “tafel van negen”  waar na opgave je kan mee eten. Een aantal lokalen wordt verhuurd aan vaste 
huurders en men kan de aula huren voor eenmalig gebruik. Het is fijn voor het dorp dat het gebouw,  
voor in ieder geval een paar jaar niet verloederd, maar actief wordt gebruikt. Er is inmiddels een jeu 
de boules baan en een groenten tuin aangelegd.  
 
Veldbezoek gemeente Schagen: 
Op 3 november heeft er weer een veldbezoek plaats gevonden door de gemeente. Veel kleine 
punten over met name verkeer, onderhoud van bermen en wegen zijn hier besproken.  Diverse 
punten worden meegenomen in het verkeersplan.  
 
Stremming Burgervlotburg: 
Op 11 oktober is er een bijeenkomst geweest met leden van de dorpsraad en omgevingsmanagers 
van WaakSaam en Provincie over de langdurige stremming van de vlotbrug. Er is aan de dorpsraad 
uitgelegd hoe groot de schade is aan de vlotburg, veroorzaakt door de aanvaring van een boot. Ook is 
er uitleg gegeven over waarom de procedure zo lang gaat duren. De vlotbrug wordt voorzien van 
stalen remmingswerk en het groot onderhoud wat gepland staat voor over twee jaar wordt ook nu 
uitgevoerd. De stremming zal waarschijnlijk wel tot eind maart 2018 duren. Beide 
omgevingsmanagers worden uitgenodigd op de jaarvergadering. 
 
Jaarvergadering 27-11-2017 
De jaar vergadering is ook dit jaar weer goed bezocht. Er werd afscheid genomen van Henk Rens en 
Dick Leeuwenkamp. Bovenstaande onderwerpen zijn besproken. Het herstel van de vlotburg en de 
mogelijke vaste oeververbinding waren twee punten op de agenda waar veel dorpsbewoners voor 
naar de jaarvergadering waren gekomen. Er werd uitleg gegeven door mensen van WaakSaam en 
Provincie waarom de stremming zolang duurt en wat voor herstel er aan de vlotbrug wordt gedaan. 
Ook gaf de provincie op deze avond uitleg over het onderzoek wat is gedaan naar de haalbaarheid 
van een vaste oeververbinding nabij Burgervlotbrug. Het was een geslaagde jaarvergadering. 
 
 
Burgerbrug, 
Februari 2018 
 


